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Protokoll 

Studiestyret ved Det humanistiske fakultet   

 

Tidspunkt: 16.10.19., kl. 12.15-13.45 

Sted: Harald Hårfagres gate 1, styrerommet, 1. etasje 

 

Til stede: 

Svein Ivar Angell, Synnøve Ones Rosales (IF), Heming Gujord (LLE), Frode Ulvund (AHKR), Ole Martin 

Skilleås (FOF), Sigrid Ørevik (PUHF), Randi Gressgård (SKOK), Pål Steiner (observatør UB) 

Forfall: 

Studentrepresentantene 

Fra administrasjonen: 

Ranveig Lote, Silje Grønner Stang og Rebekka Nistad 

 

I  Godkjenning av innkalling 

  Godkjent.  

II  Protokoll fra møte i Studiestyret 12.06.19 

  Godkjent 

 

 

III  Vedtakssaker  

SAK 29/19 Rekrutteringsplan for studiene ved HF 

Vedtak  

Planen tas til etterretning slik den foreligger og Arkeologi/Religionsvitenskap og 
Litteraturvitenskap profileres spesielt i 2020. 
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SAK 30/19 Dimensjonering av opptaksrammer 2020/2021 ved Det humanistiske fakultet 

 

Vedtak 

 

Studiestyret anbefaler at de foreslåtte opptaksrammene for studieåret 2020-2021 oversendes 
fakultetsstyret for videre behandling. Studiestyret ber om at fakultetsstyret tar stilling til 
bemanningsmessige implikasjoner av et beholdt opptak på historie, ettersom det i dag ikke er 
kapasitet på faget til en slik dimensjonering. Dersom fakultetet får økt antall studieplasser på 
lektorutdanningen, anbefales fordeling av disse plassene i tråd med tabell 1.  
 
Studiestyret anbefaler at Erfaringsbasert master i undervisning med fordypning i engelsk lyses ut 

under forutsetning av at det kun settes i gang dersom det er minimum 8 studenter som begynner 

høsten 2020. Tabellen viser de justerte studieplassene på masterprogrammene (justeringer ble lagt 

frem i møtet): 

 

 
SAK 31/19 Utdeling av Spurveugleprisen 2019 
 
Vedtak 

 

Studiestyret har vurdert dei innkomne nominasjonane ut frå kriteria for Spurveugleprisen og foreslår 

å dele ut årets Spurveuglepris til Christine Hamm ved LLE, nordisk litteratur. 

 

 

 

 

 

 

 

Kode Program Opptaksramme Endring Opprinnelig forslag til ramme for 2020-21Nytt forslag til ramme 2020-21 Nytt forslag kutt

2019/20

MAHF-LING Masterprogram i allmenn lingvistikk 8 -3 5 5

MAHF-LITT Masterprogram i allmenn litteraturvitenskap 15 -4 12 11 -1

MAHF-ARK Masterprogram i arkeologi 12 -2 10 10

MAHF-DIKUL Masterprogram i digital kultur 9 0 9 9

MAHF-ENG Masterprogram i engelsk 20 -2 20 18 -2

MAHF-FILO Masterprogram i filosofi 15 -3 12 12

MAHF-FRAN Masterprogram i fransk 5 0 5 5

AHF-GRE Masterprogram i gresk 2 0 2 2

MAHF-HIS Masterprogram i historie 30 0 20 30 10

MAHF-ITAL Masterprogram i italiensk 3 -3 0 0

MAHF-KUVI Masterprogram i kulturvitenskap 8 -3 5 5

MAHF-KUN Masterprogram i kunsthistorie 12 -1 12 11 -1

MAHF-LAT Masterprogram i latin 2 0 2 2

MAHF-NORDMasterprogram i nordisk språk og litteratur 15 -2 15 13 -2

MAHF-NOFI Masterprogram i norrøn filologi 5 -3 3 2 -1

MAHF-RELV Masterprogram i religionsvitenskap 10 -1 10 9 -1

MAHF-RUSS Masterprogram i russisk 5 0 6 5 -1

MAHF-SPLA Masterprogram i spansk språk og latinamerikastudier 10 -2 8 8

MAHF-TEAT Masterprogram i teatervitenskap 5 0 5 5

MAHF-TYS Masterprogram i tysk 3 0 4 3 -1

VID-MAUENGErfaringsbasert master i undervisning med engelsk 10 0 10 10

VID-MAUNORErfaringsbasert master i undervisning med norsk 10 0 10 10

MA totalt 214 -29 185 185 0
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IV  Drøftingssaker 

SAK 32/19 Egenvurdering og dialogmøter 
  
Studiestyret drøftet følgende punkter: 

Det bør utarbeides felles retningslinjer eller rammer ved HF for hva som skal inngå i dialogmøtene. 
Det bør utarbeides felles skjema for egenevaluering av emner og studieprogram. Hvordan skal man 
rapportere arbeidet i programstyrene f.eks. med forbedringspunkter som framkommer i 
sensorrapporter eller studentevalueringer. 

Studiestyret har ingen innvendinger til framlegget til årshjul. Viktig at tidspunktene for dialogmøtene 
er etter gjennomført muntlig eksamen.  
 
Sak 33/19  Programevaluering ved HF – forslag til tidsplan  
 
Studiestyret drøftet følgende punkter: 
 
Arbeidet med programevalueringene må synkroniseres med dagens programsensorordning (ekstern 
fagfelle). Viktig at programevalueringen tar med oppfølging av programsensors anbefalinger og 
studentevalueringene. Rulleringsordningen må tilpasses hvert enkelt program og institutt.  

Det bør utarbeides maler for å standardisere og effektivisere arbeidet med rapporteringene som er 
en del av programevalueringen. Det bør også være en standard for omfanget slik at rapportene er 
korte og konsise. 

Fakultetet sender brev til instituttene og disse kan gi innspill til hvilken rekkefølge og femårsplan man 
ønsker for programporteføljen. Det kan for eksempel bli krevende for fagmiljøene å vurdere BA- og 
MA-programmene samtidig Alternativer til dette bør spilles inn fra instituttene. 

Sak 34/19 Oppretting av studiekvalitetskomite ved HF 
 
Studiestyret drøftet følgende punkter: 

Studiestyret drøftet hvordan sammensetning og representasjon i en lokal studiekvalitetskomite best 

kan fungere.  Det bør vurderes om personer eller miljøer med FUND-status kan knyttes til dette 

arbeidet.  

Studiekvalitetskomiteen bør ha en samlet kompetanse innen: 

- faglig interesse for studiekvalitetsarbeidet, blikk for å se reelle sammenhenger i de enkelte 

studieprogram 

- fagkunnskaper 

- kunnskaper og interesse for utvikling av læringsdesign/faglig-pedagogisk utviklingsarbeid og 

forskriftene som regulerer dette  

Det skal vektlegges at medlemmene kan bidra i den systematiske gjennomgang av fakultets 

studieprogramportefølje, og gi anbefaling til fakultet om reakkreditering av det enkelte 

studieprogram. 
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V  Orienteringssaker 

Sak 35/19 Bachelor- og masterseremonier 13. juni 2019. 
 
Vedtak 
 
Studiestyret tar saken til orientering.  

 
 
  
Bergen, 18.10.19 
 
Svein Ivar Angell 
prodekan 
        Ranveig Lote 
        studiesjef 


